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                                    ВЗЯЛИ УЧАСТЬ У ЗАСІДАННІ : 

 

Андріїв Б.Є.                                       міський голова 

 

Борець В.О.                                        заступник міського голови 

 

Маргіта М.В.                                      заступник міського голови 

 

Плавайко Є.В.                                    заступник міського голови 

 

Пинзеник В.В.                                    керуючий справами виконкому 

 

Чорній І.І.                                           секретар ради 

 

                                            ЧЛЕНИ ВИКОНКОМУ: 

 

Гуй С.О., Погорєлов А.В., Трохимець В.В. 

 

Відсутні:  Дуран І.П., Завидняк І.І. 

 

ПРИСУТНІ ПРАЦІВНИКИ: 

 

Ленько А.Ю. - в.о. директора департаменту, начальник управління 

правового забезпечення департаменту правового та 

організаційного  забезпечення 

Романюк С.В. - начальник відділу організаційного   забезпечення 

департаменту правового та організаційного  

забезпечення 

Моргентал І.Ю. - заступник начальника відділу організаційного   

забезпечення департаменту правового та 

організаційного забезпечення 

Козак Н.Д.  - начальник відділу документального забезпечення  

департаменту правового та організаційного  

забезпечення 

 



                      ПРИСУТНІ   ВІД УСТАНОВ ТА ОРГАНІЗАЦІЙ: 

 

при обговоренні та внесенні проєктів рішень 

 

Зима І.В. - начальник відділу оборонної та мобілізаційної 

роботи 

Цап В.В. - начальник управління економічного розвитку міста 

Макара О.М. - начальник служби персоналу та спецроботи 

Штефанюк Б.І. - начальник управління контролю за благоустроєм та 

дотриманням ПДР у частині стоянки та зупинки  

Турховська Г.І. - начальник відділу бухгалтерського обліку міської 

ради та виконкому 

Бобик П.І. - начальник відділу транспорту 

Чернобук А.Л. - начальник управління усправах культури, молоді і 

спорту 

Гах Л.М. - директор департаменту фінансів та бюджетної 

політики 

Баранюк Н.Б. - начальник управління освіти 

Боршовський О.І. - начальник управління  містобудування та 

архітектури 

Геворкян Д.С. - директор департаменту міської інфраструктури 

Рудов О.М. - начальник відділу документообігу та контролю 

департаменту правового та організаційного 

забезпечення 

Бокоч Ю.М. - депутат міської ради 

Нергеш В.В. - депутат міської ради 

Штефуца В.О. - начальник відділу з питань запобігання та виявлення 

корупції 

Кохан А.І. - начальник відділу інформаційної роботи 

Горєлкова Ю.О. - головний спеціаліст відділу інформаційної роботи 

Костюкевич А.А. - радник міського голови на громадських засадах 

Ковальов Ю. - представник М-студіо 

Ковальчук І. - представник М-студіо 

 
 

 

Міський голова  ознайомив з порядком денним  засідання виконкому, за 

основу голосували одноголосно.  За  доповнення до порядку денного голосу-

вали одноголосно.  В цілому за порядок  денний  голосували одноголосно. 

 

СЛУХАЛИ: Про Програму підготовки населення міста до національного 

спротиву  на 2025-2026 роки. 

Доповідала: Зима І.В. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 122 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Звіт про роботу відділу оборонної та мобілізаційної роботи           

за 2024 рік. 



 
Доповідала: Зима І.В. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно  

ВИРІШИЛИ: Рішення № 123 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про Програму підтримки Управління Держспецзв’язку в 

Закарпатській області на 2025 рік.  
Доповідав: Ленько А.Ю. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 124 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про зміни у складі комісій виконкому міської ради.  
Доповідав: Ленько А.Ю. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 125 прийняти (додається). 

                        

СЛУХАЛИ: Звіт про роботу департаменту правового та організаційного 

забезпечення за 2024 рік. 

Доповідав: Ленько А.Ю. 

Виступив: Андріїв Б.Є.  
Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 126 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про виконання Програми економічного і соціального розвитку 

Ужгородської міської територіальної громади за  2024 рік. 

 Доповідав: Цап В.В. 

Виступили: Плавайко Є.В., Бокоч Ю.М., Андріїв Б.Є. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 127 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Звіт про роботу управління економічного розвитку міста                 

за 2024 рік.  
Доповідав; Цап В.В. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 128 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про склад комісії.  
Доповідав: Цап В.В. 

Виступив: Андріїв Б.Є. 

Голосували за прийняття рішення: «за» - 8, «проти» - 0, «утрим.» - 

0, «не голосував» - 1 (Маргіта М.В.) 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 129 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про пункт прийому та розподілу гуманітарної допомоги. 

 Доповідав: Цап В.В. 

Виступили: Геворкян Д.С., Андріїв Б.Є. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 130 прийняти (додається). 



 

СЛУХАЛИ: Про зміни у складі Координаційної ради з питань внутрішньо 

переміщених осіб у місті Ужгороді. 

 Доповідав: Цап В.В. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 131 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про режим роботи у нічний час. 

 Доповідав: Цап В.В. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 132 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про стан кадрової роботи в міській раді та виконавчих органах 

ради і звіт про роботу служби персоналу та спецроботи  у 2024 

році. 

 Доповідала: Макара О.М. 

Виступили: Пинзеник В.В., Плавайко Є.В. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 133 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про надання повноважень. 

 Доповідав: Штефанюк Б.І. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 134 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про виконання  цільових програм за 2024 рік. 

 Доповідала: Турховська Г.І. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 135 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Звіт про роботу відділу бухгалтерського обліку міської ради та 

виконкому за 2024 рік. 

 Доповідала: Турховська Г.І. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 136 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про транспортні картки. 

 Доповідав: Бобик П.І. 

Виступили: Пинзеник В.В., Погорєлов А.В., Андріїв Б.Є. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно.  
ВИРІШИЛИ: 1. Рішення  № 137 прийняти (додається).  

2. Підготувати звернення та організувати 01.04.2025 зустріч з 

керівниками Холмківської, Баранинської та Оноківської 

територіальних громад для вирішення питання  оплати за 

пільговий проїзд  їх мешканців громадським транспортом міста 

(Доручення). 

 



СЛУХАЛИ: Про погодження розміщення об’єктів з надання послуг у сфері 

розваг. 

 Доповідала: Чернобук А.Л. 

Виступили: Штефуца В.О., Андріїв Б.Є. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 138 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про часткову зміну у складі конкурсної комісії. 

 Доповідала: Чернобук А.Л. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 139 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Звіт про роботу департаменту фінансів та бюджетної політики       

за 2024 рік. 

 Доповідала: Гах Л.М. 

Виступив: Андріїв Б.Є. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 140 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Звіт про роботу департаменту забезпечення надання 

адміністративних послуг за 2024 рік. 

 Доповідав: Погорєлов А.В. 

Голосували за прийняття рішення: «за» - 8, «проти» - 0, «утрим.» - 

0, «не голосував» - 1 (Погорєлов А.В.). 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 141 прийняти (додається). 

  

СЛУХАЛИ: Звіт про роботу управління освіти за 2024 рік. 

 Доповідала: Баранюк Н.Б. 

Виступив: Андріїв Б.Є. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 142 прийняти (додається). 

  

СЛУХАЛИ: Про виконання цільової  програми у сфері містобудування та 

архітектури міста Ужгород  за  2024 рік. 

 Доповідав: Боршовський О.І. 

Виступив: Андріїв Б.Є. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 143 прийняти (додається). 

  

СЛУХАЛИ: Про надання паспортів відкритих майданчиків. 

 Доповідав: Боршовський О.І. 

Виступили: Пинзеник В.В., Геворкян Д.С., Андріїв Б.Є. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 144 прийняти (додається). 

  

 

 



СЛУХАЛИ: Про приватизацію державного житлового  фонду. 

 Доповідала: Геворкян Д.С. 

Голосували прийняття  рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 145 прийняти (додається). 

  

СЛУХАЛИ: Про укладення договорів найму жилого приміщення. 

 Доповідала: Геворкян Д.С. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 146 прийняти (додається). 

  

СЛУХАЛИ: Про  квартирний  облік 

 Доповідала: Геворкян Д.С. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 147 прийняти (додається). 

 

СЛУХАЛИ: Про видачу службових ордерів. 

 Доповідала: Геворкян Д.С. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 148 прийняти (додається). 

  

СЛУХАЛИ: Про демонтаж тимчасових споруд. 

 Доповідала: Геворкян Д.С. 

Виступили: Борець В.О., Штефанюк Б.І. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 149 прийняти (додається). 

  

СЛУХАЛИ: Про затвердження вартості проведення капітального ремонту 

житла (вул. Юрія Герца, 4). 

 Доповідала: Геворкян Д.С. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 150 прийняти (додається). 

  

СЛУХАЛИ: Про затвердження вартості проведення капітального ремонту 

житла (вул. Миколи Бобяка, 1/132). 

 Доповідала: Геворкян Д.С. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 151 прийняти (додається). 

  

СЛУХАЛИ: Звіт про роботу комунальних підприємств Ужгородської міської 

ради за 2024 рік. 

При розгляді питання присутні: Карташов С.О., директор КП «Водоканал м. 

Ужгорода», Грамотник В.І., заступник директора  КП «КАТП-072801»,         

Сорока С.Ю., директор КП «Ужгородліфт», Білавич Ю.Ю., директор КП 

«Ужгородпарксервіс». 

 Доповідала: Геворкян Д.С. 

Виступили: Білавич Ю.Ю., Пинзеник В.В., Плавайко Є.В.,    

Андріїв Б.Є. 



 

 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 152 прийняти (додається). 

  

СЛУХАЛИ: Про  затвердження технічних умов (Шикула О.О.). 

 Доповідала: Геворкян Д.С. 

Виступив: Андріїв Б.Є. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 153 прийняти (додається). 

  

СЛУХАЛИ: Про надання дозволів на проведення робіт з порушення цілісності 

об’єктів благоустрою. 

При розгляді питання присутній Шкурко В.В., представник ТОВ «Маверік 

Девелопмент». 

 Доповідала: Геворкян Д.С. 

Виступили: Плавайко Є.В., Карташов С.О., Шкурко В.В.,     

Маргіта М.В., Андріїв Б.Є. 

Голосували за прийняття рішення з вилученням п.1.3. на 

довивчення та доповненням (вул. Сільвая, 32, кв.2) одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 154 прийняти (додається). 

  

СЛУХАЛИ: Про поховання військовослужбовця на кладовищі Кальварія – 

Пагорб Слави. 

 Доповідала: Геворкян Д.С. 

Голосували за прийняття рішення з доповненнями одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 155 «Про поховання військовослужбовців на 

кладовищі Кальварія – Пагорб Слави» прийняти (додається). 

  

СЛУХАЛИ: Про погодження проєкту благоустрою (вул. Закарпатська). 

 Доповідала: Геворкян Д.С. 

Голосували за прийняття рішення з доповненням: «за умови 

погодження ТОВ «ДАСТОР-УЖГОРОД» схеми організації 

дорожнього руху з влаштуванням паркомісць для транспортних 

засобів з організацією виїзду на вул. Закарпатську в управлінні 

патрульної поліції в Закарпатській області та ДП УАТП «ХОРІВ-

АВІА» одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 156 прийняти (додається). 

  

СЛУХАЛИ: Про  затвердження технічних умов (Івана Сільвая 32/2). 

 Доповідала: Геворкян Д.С. 

Виступив: Андріїв Б.Є. 

Голосували за прийняття рішення одноголосно. 

ВИРІШИЛИ: Рішення № 157 прийняти (додається). 

  

 



СЛУХАЛИ: Про стан виконавської дисципліни в структурних підрозділах 

міської ради за підсумками 2024 року. 

 Інформували: Ленько А.Ю., Рудов О.М. 

ВИРІШИЛИ: Інформацію взяти до відома (додається). 

 

 

Міський голова                                                                   Богдан АНДРІЇВ 

 

 


